
 18.5.2016פרוטוקול פגישת קיימא  

 

 גדעון יובל, עידן, ד,אלישע, דו טל, בת', תום, רחל, -נוכחים

 בגשר הזיו בית של רחל - קוםימ

 -מאהל מחאה אכזיב -1

איש על עצומה,ראש המועצה ביקר  900הרבה מאמץ, סה'כ מוצלח. חתמו מעל  -תום

לא הצלחנו לאסוף ממש פעילים חדשים ,  עם אנשים, ובכלל היו פגישות משמעותיות 

 להבא צריך להגדיר יותר במדוייק מטרות.

חשוב להמשיך בנוכחות. ייעשה מאמץ להיות שם כל שבת.נקבעה פגישה עם שר 

 איכות הסביבה .

על מנת  -טל יארגן פגישה עם האחראים ברט'ג בנושא תב'ע. בתאום עם תום :הוחלט

ת אכזיב כשמורת טבע) שכבר הוחלט עליה אך לא הוכרזה לקדם הכרזת חלק משכונ

 כרשמית( מה שיעזור למנוע את בניית השכונה או חלקה הארי.

הצעה להקמת וועד ביצועי לקיימא התקבלה -התנהלות ארגונית של קיימא  -2

 בקונצנזוס.

וזאת על מנת לשפר את תפקודינו ובעיקר הוצאת ההחלטות לפועל. הוועד יתכנס 

שלב ראשון אחת לשבועיים. החלטות ומדיניות יקבעו רק במעגל הרחב שימשיך ב 

להתכנס פעם בחודש בתקופה הקרובה ) ובהמשך יתכן שנעבור לפעם בחודשיים(. 

אנשים. תום התנדב להיות חלק. דרוש אדם נוסף. פגישה  4או  3וועד כזה יכלול 

 לחודש. 30ראשונה של וועד זה נקבעה ל

יע שרכז קיימא יקרא מאתה יושב ראש וכך ייחתם גם במכתבים כמו כן גדעון הצ

 רשמיים. הוחלט לנשום לתוך זה ולעלות זאת להחלטה בישיבה הבאה.

לסדר  כמו כן עלה נושא העמותה אך מכיוון שלא היה על סדר היום הוחלט להעלות 

 בישיבה הבאה.

 



 

פקטיבית של א יובל ועידן הציגו . זיהום אור רעש נוף ללא תמיכת  -מחצבה -3

 . ושל התושבים של הישובים המועצה 

 :הוחלט

 דוד וסימה ידאגו להכניסו.. חומר לאתר ישלח על ידי עידן ויובל .1

 עידן ינסח פלאייר אחד קצר וישלח טיוטה באימייל .2

  רחפן של טל יצלם והסרטון יופץ. יובל יתאם  .3

 לעזור בקידום בנושא אך על עידן להמשיך להוביל.קיימא לוקחת על עצמה  .4

  המהנדס בנושא  טל ידבר עם ליאור  .5

 במקביל גדעון ויובל יקדמו ת נושא בתוך כליל. .6

   גדעון יעביר ניסוח ראשוני. -מכתב רשמי של קיימא בעניין ההתפלה -4

להעביר ת מכתב. האם לראש  יש הבנה שטוב שמכתב כזה יצא לא הוחלט בדיוק למי

 המועצה . או ציבורי.

  שיתוף פעולה עם המועצה -5

 כך נזכה ליותר שיתוף פעולה. -כ אנטי  שניזום ולא רק נגיב וניתפס  חשוב -תום

  -ציע שכל שנה נתמקד בשלוש יוזמות של שיתוף פעולה. מציע כאן שתיים מהםמ

 החדשה באזור נעמן ארוע סביבתי סביב שמורת הטבע .א

  הקמת מערכי שעורים חינוכיים לבתי ספר באזור.)כגון אקטיביזם חברתי,  .ב

 שמירה על החופים...(

נראה שיש תמיכה רחבה במעגל בעיקר בעניין ארוע סביבתי שיהיה גם מופנה במידה 

 רבה לילדים,

 ל יתאם.להזמין את רותי מכלוף מהמועצה לפגישה הבאה. יוב :הוחלט

מעניין וחשוב באזור )עכו חוף  ,סביבהשל איגוד ערים בנושא יתקיים כנס  3.6ב  -6

  כדאי שנהיה שם כיחידים וכקבוצה. התמרים(

 

 


